

## TABLE OF CONTENTS

### 目 录

#### Progress in the Recycle of Waste Zinc Manganese Battery

(废旧锌锰电池的回收利用技术的研究进展)

J. X. ZHANG, Y. L. MA, A. L. CHEN, Z. X. XIONG.....1

#### Functions and Suggestions of Wetland in Construction and Sustainable Development of Sponge City

(湿地在海绵城市建设与可持续发展中的功能与建议)

J. R. ZHANG, Y. B. LIU, S. C. ZHANG, P. J. ZHANG, Y. M. NIU.....9

#### Temporal-Spatial Trends of Atmospheric Air Pollution of Anhui Province within the First

Quarter of 2015-Based on the Analysis of Daily Average Concentrations

(安徽省 2015 年第一季度大气污染物日均变化规律)

X. F. NI, H. J. DAI, Z. WEI, S. C. PENG, T. H. CHEN, J. Z. WANG.....17

#### Review on Contamination and Remediation Technology of Heavy Metal in Agricultural Soil

(农田土壤重金属污染现状及修复技术应用研究进展)

B. XUAN, J. WANG, Z. B. DUAN, K. WANG, J. P. AN.....26

#### A Groundwater Pollution Source Identification Method Based on the Simple Genetic Algorithm

(基于标准遗传算法的地下水污染源溯源方法)

J. L. LI, Y. Q. LONG, C. Y. WU.....35

#### Temporal and Spatial Variation of Urban Construction in Shandong Peninsula Blue Economic Zone and Suggestions

(山东半岛蓝色经济区城市建设的时空复杂性及其对策建议)

L. ZHANG.....41